香港文匯報訊(記者 阿祖)《亞洲小姐競選2021》香港區決賽今晚舉行,拜神儀式亦於昨日 進行,16位候選佳麗率先以泳裝亮相,並即場頒發「個人風格大獎」,由5號譚夢娜奪得,「最具 潛力主持獎」得主為 16 號洪蓉蓉以及 1 號紀樂詩獲得「美麗傳承大獎」,而曾面試未能入圍但近期

人氣爆燈的薛影儀也有到場為一眾佳麗打氣。 泳裝少布佳麗擔心走光 洪蓉蓉頂硬上

上 「日16位候選亞姐以鮮艷奪目的三點 式泳裝作賽前最後亮相,其中獲得 「美麗傳承大獎」的1號紀樂詩,出場時 不慎讓nude bra (隱形內衣) 移位走光, 被問及時她苦笑解釋:「因為每個佳麗都 是穿同一尺碼的泳衣,雖然肩帶是可以調 校,但我自己都比較保守,所以在布下邊 放了nude bra,我不是為僭建,是為保護 性作用!」她又表示最怕是下身走光,做 好清潔措施,她強調平日都只會穿一件頭 泳衣,也不常去沙灘,主要是自覺身材不 太好,不想小肚腩和大腿贅肉曝光。不過 能先拔頭籌獲獎,她都希望能再下一城入 三甲位置,定會令自己好驚喜。

《亞洲小姐競選2021》香港區決賽一衆佳麗以泳裝會見傳媒

5號譚夢娜最想拿冠軍

奪得「個人風格大獎」的5號譚夢娜 倒有不同看法,由於她經常去沙灘,也 常會穿三點式泳衣,不過參賽穿泳衣也 貼好雙面膠紙防走光。而她坦言有經常 嘗試表演不同風格,不論淑女、搖滾或 性感都駕馭得到,得獎亦是對她的肯 定。問會擔心這是安慰獎?她笑言不會 怕,覺得這沒必然關係,要看評判喜歡 哪類風格的女生:「希望我有緣分入三

NOTICE ON SUSPENSION OF TRADE

HAINAN AIRLINES HOLDING COMPANY LIMITED

The Hainan Airlines Holding Company Limited and entire members of its board of directors (BoD) hereby guarantee that there's no significant omission, fictitious description or serious misleading of the announcement and would take both individual and joint responsibilities for the truthfulness, accuracy and completeness of its content.

•• The second creditors' meeting of the Hainan Airlines Holding Company Limited (hereinafter referred to as the Company) and its subsidiaries' restructure case would be convened as a network conference at 9:00 am of Sept. 27 of 2021,

the Draft Restructure Plan would be voted for during the meeting. The investors' meeting of the Company's restructure case would be convened as a relevant convened as a meeting of the Company's restructure case would be convened in a combination of on-site and online voting at 14:30 of Sept. 27 of 2021, the Company's Investor Equity Adjustment Plan would be voted for during the meeting. In order to safeguard the legitimate rights of investors and avoid abnormal fluctuations of stock price, the Company applied to the SSE for one-day trade suspension from the opening on September 27 of 2021. The stock trade shall resume on September 28 of 2021.

•• On Feb. 10 of 2021, the Hainan Provincial Higher People's Court (hereinafter referred to as the Court) ruled to accept the creditors' reorganization application to the Company, and its subsidiaries, and appointed the Liquidation Team of the INNA

the creditors' reorganization application to the Company and its subsidiaries, and appointed the Liquidation Team of the HN.

OF COURT RULING ON CORPORATE REORGANIZATION/DELISTING RISK WARNING (No.: 2021-017), and th

ANNOUNCEMENT ON ACCEPTING REORGANIZATION APPLICATION TO MAJOR SUBSIDIARIES (No.: Lin 2021

1019 disclosed on Feb. 10 of 2021. Following is details:

1. Reasons for Trade Suspension and Resumption Arrangements

The second creditors' meeting of the Hainan Airlines Holding Company Limited and its subsidiaries' restructure case would be convened as a network conference at 9:00 am of Sept. 27 of 2021, the Draft Restructure Plan would be voted for

during the meeting. The investors' meeting of the Company's restructure case would be convened in a combination of on-sit

and online voting at 14:30 of Sept. 27 of 2021, the Company's Investor Equity Adjustment Plan would be voted for during the

According to the regulations of the Stock Listing Rules (Article 12.2), the Guidelines for Trade Suspension and Resumption of Listing Companies Planning Major Events (Article 3, 5, 19) of the SSE, the Company will convened the second creditors' meeting and investors meeting. In order to safeguard the legitimate rights of investors and avoid abnormal fluctuations of stock price, the Company applied to the SSE for one-day trade suspension from the opening on September 27 of 2021. The stock trade shall resume on September 28 of 2021.

2.1 The relevant shareholders and related parties of the Company were unable to solve the non-operating capital

one month from Jan. 30 of 2021). According to relevant provisions of the Stock Listing Rules (Article 13.9.1 and 13.9.2) of the Shanghai Stock Exchange, the Company triggered the corresponding conditions of implementing Other Risk Warnings for Listed Companies. For details, please refer to the ANNOUNCEMENT ON PROGRESS OF RETITICATION OF SPECIAL SELF-INSPECTION REPORT ON CORPORATE GOVERNANCE & REORGANIZATION (No.: Lin 2021-023) disclosed

2.2 The accounting firm issued an internal control audit report with adverse opinions for 2020 internal control of the Company. According to the related regulations of Stock Listing Rules (Article 13.9.1) of the SSE, the Company triggered the corresponding conditions of implementing Other Risk Warnings for Listed Companies. The audited net assets of the Company at end of 2020 is negative. The accounting firm issued audit reports containing an disclaimer opinion on the 2020 annual financial report of the Company. According to relevant provisions of the Stock Listing Rules (Article 13.3.2) of the Shanghai Stock Exchange, the Company triggered the corresponding conditions of delisting kwarning. The Company's stock was superimposed delisting risk warning. For details, please refer to the RISK ALERT NOTICE ON SUPERIMPOSED IMPLEMENT OF STOCK DELISTING (No.: Lin 2021-044) disclosed on April 30 of 2021.
2.3 The Court has formula vaccented the representation application for the Company will have the risk.

2.3 The Court has formally accepted the reorganization application for the Company, and the Company will have the risi

2.3 The Court has formally accepted the reorganization application for the Company, and the Company will have the risk of bankruptcy due to the failure of the reorganization. If the Company is declared bankrupt, the Company will be liquidated. According to the Article 13.4.14 of the Stock Listing Rules, the Company's shares will face the risk of termination of listing.

2.4 If the Company implements the reorganization plan and completes, it will help to improve the Company's subsequent operation and financial indicators do not meet the requirements of relevant regulatory regulations such as the Stock Listing Rules, there is still the risk of delisting warning or termination of listing.

The designated information disclosure medias of the Company are the China Securities Journal, Shanghai Securities News, Securities Times, Securities Daily, Hongkong's Wen Wei Po and the website of the SSE (www.sse.com.cn). All information of the Company shall be subject to the information in show designated medias Please paw.

com.cn). All information of the Company shall be subject to the information disclosed in above designated medias. Please pa

2.2 The accounting firm issued an internal control audit report with adverse opinions for 2020 internal control of the

occupation by shareholders and related parties, the undisclosed security liable, and concerned assets within one r

nistrator of the Company and its subsidiaries on the same day. For details, please refer to the NOTICI

甲啦,當然最想拿冠軍!」

獎品總值接近一百萬

「最具潛力主持獎」得主16號洪蓉

蓉從事金融投資,她覺得大會認為 她口才不錯才選中她,不過她自認 廣東話講得不太好。至於昨日穿在 身上的三點式泳衣感覺有點不妥, 她要在洗手間弄了很久才出來,遲

挑戰,亦要很勇敢,不過都鍛煉出 面對鏡頭的自信心。」但她仍擔心 同事會看到她的泳裝會好尷尬 「其實是有點委屈,因之前看選亞 姐和港姐也沒這麼少布,現來到此 也要頂硬上,而我沒想過拿獎,能

大到,她直言:「對我來說是很大

得季軍已經好滿足!」 亞視執行董事陳偉傑透露今晚亞 姐香港區決賽雖沒獎金,但獎品總 值亦接近一百萬,選美將會以年輕 化方式舉行,並會加入電子音樂元 素,表演嘉賓包括泳兒、肥媽,至 於薛影儀會否上台表演?陳偉傑表 示會另作特別安排她與一眾前亞姐 坐嘉賓的梳化席,也會安排她上

台,為她實現夢想。另陳偉傑談到亞姐 總決賽暫定年底於亞洲地區舉行,但因 疫情問題,將可能線上同步舉行,現正 研究技術上的處理方法。









王王

王王

香港文匯報訊(記者 阿祖)韓國「第26屆釜 山影展」將於10月6日開 幕,亞洲市場展單元新增 電視劇的「亞洲內容獎」 (ASIA CONTENTS AWARDS, 簡稱ACA) 邁入第3屆,昨日公布入 圍名單。港人熟悉的韓 國男神宋仲基要與《半 澤直樹》的堺雅人、李 帝勳、《沉默的真相》 內地演員白宇、《二月 廿九》的香港劉俊謙爭 奪最佳男主角。除了視 帝競爭大外,最佳女主 角則有宋佳、土屋太 鳳、裴斗娜、李詩英入 圍,燒腦韓劇《秘密森 林2》裴斗娜將對上家庭 教育劇《小捨得》的內地 女星宋佳,競爭也非常激 「亞洲內容獎」是針

戲報名。今年入圍作品 幾乎是 Netflix 的天下, 可説是最大赢家。 今年台劇只有 myVideo 製作的 《不讀書俱樂部》入圍最佳網劇 男主角蕭子墨獲提名最佳新人,他 將迎戰以《如蝶翩翩》入圍的韓國 新男神宋江,以及演活具有亞斯伯 格症特質的新星陳俊翔。女新人則 有高敏詩、武田梨奈、內地女星趙 今麥、新加坡女星高藝一同角逐。

「亞洲內容獎」頒獎典禮將於10

對電視劇給獎的會外

賽,今年是第3屆,共有

亞洲 16 個國家、163 齣

主要獎項入圍名單

最佳男演員

宋仲基《黑道律師文森佐》韓國 李帝勳《Move to Heaven:我是遺物整理師》韓國 堺雅人《半澤直樹》日本

白宇《沉默的眞相》中國內地 阿里法扎勒《薩雅吉·雷:大師短篇故事精選》印度 劉俊謙《二月廿九》中國香港

最佳女演員

裴斗娜《秘密森林2》韓國 李詩英《Sweet Home》韓國 土屋太鳳《今際之國的闖關者》日本 宋佳《小捨得》中國內地

Nushrratt Bharuccha《Ajeeb Daastaans》印度 最佳戲劇獎

《模犯生》泰國

《轉學來的女生2》泰國 《半澤直樹》日本 《如蝶翩翩》韓國 《黑道律師文森佐》韓國

最佳劇本獎

《沉默的眞相》劉國慶 中國內地 《Move to Heaven:我是遺物整理師》尹池蓮 韓國 《直到瘋狂》鄭道允 韓國

《真心愛着妳》三谷伸太朗 日本

最佳男新人

陳俊翔《Move to Heaven:我是遺物整理師》韓國 宋江《如蝶翩翩》韓國 蕭子墨《不讀書俱樂部》中國台灣 森崎溫《眞心愛着妳》日本

最佳女新人 高敏詩《Sweet Home》韓國 趙今麥《玲瓏》中國內地

高藝《剃頭刀-阿簽傳奇》新加坡 武田梨奈《和歌子酒》日本

最佳創意獎

《今際之國的闖關者》日本/Netflix 《轉學來的女生2》泰國/Netflix 《沉默的眞相》中國內地/愛奇藝 《Move to Heaven:我是遺物整理師》韓國/Netflix

《半澤直樹》日本/TBS 《黑道律師文森佐》韓國/tvN、Netflix

最佳OTT原創劇

《今際之國的闖關者》日本/Netflix 《轉學來的女生2》泰國/Netflix 《沉默的眞相》中國內地/愛奇藝

《Move to Heaven:我是遺物整理師》韓國/Netflix 《薩雅吉·雷:大師短篇故事精選》/印度/Netflix 《Sweet Home》韓國/Netflix

最佳短劇/網劇

《不讀書俱樂部》中國台灣/myVideo 《Antara Pintu》馬來西亞/Astro Gempak 《Champion》汶萊/RTB GO 《人生男主》韓國/Naver TV 《SHEKER》哈薩克/Aitube

申請酒牌續期公告 合利飯莊

現特通告:余國文其地址為新界荃灣 曹公坊7號地下,現向酒牌局申請位於 新界荃灣曹公坊7號地下合利飯莊的酒 牌續期。凡反對是項申請者,請於此 公告刊登之日起十四天内,將已簽署 及申明理由之反對書,寄交新界大埔 鄉事會街8號大埔綜合大樓4樓酒牌局

日期:2021年9月25日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE 合利飯莊

Notice is hereby given that Yu Kwok Man of G/F., No. 7 Tso Kung Square, Tsuen Wan, New Territories is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of 合利飯莊 situated at G/F., No. 7 Tso Kung Square, Tsuen Wan, New Territories. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board. 4/F. Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

Date: 25th September 2021

申請新酒牌公告 **FUZE BAR**

月7日舉行。

現特通告:許栢寧其地址為新界 天水圍天盛苑盛志閣 39樓 3903 室,現向酒牌局申請位於香港中環 德己立街40號好利商業大廈2樓E 舖FUZE BAR的新酒牌,*其附加批 註為酒吧。凡反對是項申請者,請 於此公告刊登之日起十四天内,將 已簽署及申明理由之反對書,寄交 香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市 政大廈8字樓酒牌局秘書收

日期: 2021年9月25日

话:13268160986或香港

电话:(852)28357552与香

港国际社会服务社社工盘

小姐联络,以商讨你的儿

子(2020年4月21日在香港

出生)的抚养及福利事宜。

寻孙淑伟先生 见字后请即致电内地电

才,必須懂產品研發結構製作 需扶助香港客戶產品售後技術支 援服務,五年以上有關產品工作 經驗,新界石門區工作,每星期 五天工作,需往内地查貨,懂普 通話優先考慮,薪金面議,有意 者聯絡李先生 56462358

聘請嬰兒車和嬰兒玩具專業人

寻杨明钢先生:

见字后请即致电内地电话: 13268160986或香港电话: (852)28357552与香港国际社 会服务社社工盘小姐联络, 以商讨一名在香港出生的小 孩的抚养及福利事宜。该小 孩于2021年1月25日出生。

申請酒牌續期公告 **BUN CHA SO BA**

attention to our announcement and be aware of investment risks as well.

現特通告:劉子強其地址為香港上環永 樂街235號永樂街235商業中心17樓B 室,現向酒牌局申請位於香港西營盤高 街45號地下BUN CHA SO BA的酒牌續 期。凡反對是項申請者,請於此公告刊 登之日起十四天內,將已簽署及申明理 由之反對書,寄交香港灣仔軒尼詩道225 號駱克道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **BUN CHA SO BA**

日期:2021年9月25日

Notice is hereby given that LUU, Hung Cuong of 17B, 235 Wing Lok Trade Centre, 235 Wing Lok Street, Sheung Wan, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of BUN CHA SO BA situated at G/F., No 45 High Street, Sai Ying Pun, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice Date: 25th September 2021

申請酒牌轉讓及續期公告

Hainan Airlines Holding Company Limited September 25, 2021

Bun Cha Vietnamese Restaurant & Café 現特通告:NGUYEN, THI UT QUYEN其地

址為香港上環永樂街235號永樂街235商業 中心17樓B室,現向酒牌局申請位於香港鴨 巴甸街41-49號金豪大廈地下1號舖Bun Cha Vietnamese Restaurant & Café 的酒牌轉讓給 阮巧怡,其地址為香港上環永樂街235號永樂 街235商業中心17樓B室及續期。凡反對是項 申請者,請於此公告刊登之日起十四天內, 將已簽署及申明理由之反對書,寄交香港灣 仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌 局秘書收

日期:2021年9月25日

NOTICE ON APPLICATION FOR TRANSFER AND RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

Bun Cha Vietnamese Restaurant & Café Notice is hereby given that NGUYEN, THI UT QUYEN of 17B, 235 Wing Lok Trade Centre, 235 Wing Lok Street, Sheung Wan, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for transfer and renewal of the Liquor Licence in respect of Bun Cha Vietnamese Restaurant & Café situated at Shop 1, G/F., King Ho Building, Nos 41-49 Aberdeen Street, Hong Kong to NGUYEN, THI THAO of 17B 235 Wing Lok Trade Centre, 235 Wing Lok Street Sheung Wan, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the

date of this notice.

Date: 25th September 2021

申請酒牌續期公告 **BISTROT OLALA**

現特通告:陳靖棼其地址為香港灣仔 月街16號地下,現向酒牌局申請位於 香港灣仔月街16號地下Bistrot Olala的 酒牌續期。凡反對是項申請者,請於 此公告刊登之日起十四天内,將已簽 署及申明理由之反對書,寄交香港灣 仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字 樓酒牌局秘書收。

日期:2021年9月25日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **BISTROT OLALA**

Notice is hereby given that Chan Ching Fan of G/F., 16 Moon Street, Wanchai, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Bistrot Olala situated at G/F., 16 Moon Street, Wanchai, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 25th September 2021

申請酒牌轉讓、續期及修訂公告 緣份家冰室

現特通告:張國安其地址為九龍新蒲崗景 福街61號安福大樓地下,現向酒牌局申請 位於九龍新蒲崗景福街61號安福大樓地下 KOREAN CANTEEN (SAN PO KONG)的 酒牌轉讓給葉佩雯,其地址為九龍新蒲崗景 福街61號安福大樓地下及續期,並作出以下 修訂:店號名稱更改為緣份家冰室。凡反對 是項申請者,請於此公告刊登之日起十四天 内,將已簽署及申明理由之反對書,寄交九 龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓 酒牌局秘書收。

NOTICE ON APPLICATION FOR TRANSFER, RENEWAL AND AMENDMENT(S) OF LIQUOR LICENCE **FATE FAMILY**

日期:2021年9月25日

Notice is hereby given that CHEUNG, KWOK ON of G/F, ON FOOK BUILDING, NO. 61 KINGFUK STREET, SAN PO KONG, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for transfer and renewal of the Liquor Licence in respect of KOREAN CANTEEN (SAN PO KONG) situated at G/F, ON FOOK BUILDING, NO. 61 KING FUK STREET, SAN PO KONG, KOWLOON to IP, PUI MAN SALLY of G/F ON FOOK BUILDING, NO. 61 KING FUK STREET SAN POKONG, KOWLOON and the following amendment(s): Change the shop sign to FATE FAMILY. Any person having any objection to this application should send a signed written objection stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquo Licensing Board, 4/F, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo Kowloon within 14 days from the date of this notice. Date: 25th September 2021

申請酒牌續期公告 **UNICORN CAFE & RESTAURANT**

現特通告:鄭一發其地址為新界荃灣楊 屋道88號映日灣3座27樓G室,現向酒 牌局申請位於香港北角蜆殼街9-23號 秀明中心地下C2舖UNICORN CAFE & RESTAURANT的酒牌續期。凡反對是 項申請者,請於此公告刊登之日起十四 天內,將已簽署及申明理由之反對書, 寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市 政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2021年9月25日 **NOTICE ON APPLICATION FOR** RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **UNICORN CAFE & RESTAURANT**

Notice is hereby given that Cheng Yat Faat of Flat G, 27/F., Tower 3, The Aurora, 88 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, New Territories is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of UNICORN CAFE & RESTAURANT situated at Shop C2, G/F., Seabright Plaza, Nos. 9-23 Shell Street, North Point, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 25th September 2021



2873 9842

傳真: 2873 0009